
13 Farmářské filmové léto Tomáš Ekrt 5000 5000 27
Žádost splnila podmínky věcného 

hodnocení

1 Svatomartinská slavnost Apeiron 5000 5000 26
Žádost splnila podmínky věcného 

hodnocení

6 Strašidelná světýlka Petra Bartlová 5000 5000 26
Žádost splnila podmínky věcného 

hodnocení

12 Slavenská operetka Slaveňáci 5000 5000 26
Žádost splnila podmínky věcného 

hodnocení

3 Borský kros BKL Machov 5000 5000 23
Žádost splnila podmínky věcného 

hodnocení

8 Poříčské olympijské hry
Rodičovská unie při ZŠ Velké 

Poříčí
5000 5000 22

Žádost splnila podmínky věcného 
hodnocení

9 Metujská stezka aneb pěšky kolem Metuje SDH Česká Metuje 3000 3000 20
Žádost splnila podmínky věcného 

hodnocení

4 Kuličkiáda Sokol Bezděkov nad Metují 5000 3000 19
Žádost splnila podmínky věcného 

hodnocení

2 Na Náchodsku se baví celá rodina Aufori 5000 2000 17
Žádost splnila podmínky věcného 

hodnocení

10 O Putovní pohár SDH Hlavňov SDH Hlavňov 4000 2000 17
Žádost splnila podmínky věcného 

hodnocení

5 Pouťový den Divadelního klubu Patricie Pastorková 5000 2000 14
Žádost splnila podmínky věcného 

hodnocení

7 Letní filmové čtvrtky Pferda 5000 2000 13
Žádost splnila podmínky věcného 

hodnocení

11 O Pěkovský pohár SDH Pěkov 4800 0 8
Žádost nesplnila podmínky 

věcného hodnocení

Usnesení č. 27/2020: Rada MAS schvaluje výsledek hodnocení výzvy S MASkou jsme vidět a přiděluje jednotlivým projektům částky dle tabulky (výše).

Pro: 5     Proti: 0    Zdrželi se: 2

Přítomní členové rady svým podpisem ověřují tento zápis.

Zápis byl vyhotoven na závěr jednání. Přítomní členové rady MAS k zápisu neuplatnili žádné připomínky.

Zápis vypracoval dne 21. 7. 2020 Pavel Rejchrt.

Výsledek věcného hodnocení

Přítomní členové rady byli přivítáni. Program zasedání byl předem rozeslán emailem. Na programu je schvalování projektů ve výzvě MAS "S MASkou jsme vidět 2" a debata nad aktivitami MAS 
v oblasti podpory lokální ekonomiky a životního prostředí a dále anketa Strom roku. Všichni přítomní členové s programem souhlasí.

Na základě ověření v prezenční listině bylo konstatováno, že rada je usnášeníschopná. Přítomno je 7 z celkového počtu 9 členů (vč. plných mocí), s tím, že pro bod schvalovní projektů v rámci 
výzvy S MASkou jsme vidět jsou ve střetu zájmů Tomáš Ekrt a Stanislav Jirásek. Ověřovatelem zápisu byli zvoleni všichni přítomní členové rady.

Následně proběhlo projednání žádostí výzvy S MASkou jsme vidět přičemž došlo k vytvoření seznamu žádostí s bodovým hodnocením a přidělenými částkami za propagaci MAS Stolové hory. 
Na výzvu bylo původně alokováno 30 000 Kč. Proběla debata s různými názory. Rada MAS se nakonec rozhodla podpořit akce v celkové výši 44 000 Kč. Výsledky věcného hodnocení, seznamy 
žádostí, které splnily a nesplnily podmínky věcného hodnocení a požadované i přidělené částky ednotlivým projektům vzešlé z projednání jsou uvedeny v následující tabulce.

Výsledek hodnocení žádostí podaných ve výzvě "S MASkou jsme vidět 2"
Číslo 

formuláře
Název projektu Žadatel

Požadovaná 
částka (Kč)

Bodové hodnocení
Přidělená 

částka (Kč) 

        Zápis ze zasedání rady MAS Stolové hory

Datum jednání
Čas začátku jednání

Místo jednání

21.07.2020
10:00

2. patro budovy úřadu městyse, Náměstí 102, 549 32, Velké Poříčí

Mirka Soldánová přítomné člena rady vyzvala k projednání záměrů MAS částečně se zaměřit na témata podpory lokální ekonomiky a zkvalitnění životního prostředí (boj se suchem aj.) v území 
MAS, včetně některých konkrétních návrhů a návrhu vytvoření tematických pracovních skupin. Přitom byla mj. prezentována kampaň NS MAS "Regiony sobě" a související aktivity MAS 
(zapojené subjekty, soutěž, aj.). Pan Lád navrhnul, aby se MAS nevěnovala přednostně suchu a boji proti němu, ale krajině celkově (výsadba ovocných stromů, pestrost krajiny, aj.). Rada MAS 
souhlasí s vytvořením pracovních skupin na témata "pestrá krajina" a "lokální ekonomika". 

Dále přítomným členům rady Mirka Soldánová představila soutěž/anketu Strom roku, do které MAS nominovala jabloň při restauraci U Lidmanů v Machovské Lhotě. Jabloň postoupila do finále 
soutěže a od dnešního dne probíhá hlasování o konečném vítězy ankety. Vítězný strom získá odborné dendrologické ošetření a postoupí do evropské soutěže o strom roku. Mirka Soldánová 
poprosila o šíření informace o hlasování a o podporu jabloně v soutěži.

Stanislav Jirásek BKL Machov

Jaroslav Lád

PodpisJméno a příjmení

Pavla Maršíkova

Václav Vítek

Josef Thér

Jaroslav Lád (plná moc)

Tomáš Ekrt fyzická osoba

Přítomní členové rady neměli žádné další podněty k diskuzi. Rada schválila navržené usnesení. Mirka Soldánová následně poděkovala všem přítomným za účast a ukončila zasedání.

fyzická osoba

Spartak Police nad Metují

ZD Ostaš

Zastupovaný subjekt

město Náchod

OSVČ


